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Eredményes évet zártak Sportvezetők 
a Dózsa öklözői jutalmazása 

Terem-

kézilabda 
Megírtuk már, hogy idén 

télen is rendeznek Szege-
den teremkézilabda-bajnok-
ságot. A küzdelemre a vas-
útforgalmi technikum új , 
nagyméretű tornatermében 
kerül sor. Az első forduló 
január 12-én és 13-án lesz, 
az utolsóra pedig március 
2-án és 3-án kerül sor. 

A versenybíróság elkészí-
tette a csoportbeosztást, és 
ezeken belül a sorsolást ls. 
Hatvankét nevezés érke-
zett, és a csapatokat tizen-
egy csoportba sorolták. A 
férf iaknál a DÉLÉP SC, a 
HÖDIKÖT, a Hunyadi SE, 
a MEZŐGÉP, a Szegedi Vo-
lán és a SZEOL alkotja a 
kiemelt (NB-s) csoportot, 
ezen kívül lesz I. osztály, II. 
osztály, kétcsoportos közép-
iskolás bajnokság (összesen 
tíz csapat részvételével), va-
lamint alapfokú bajnok-
ság. A nőknél két I. osztály, 
másodosztály, középiskolás 
csoport, valamint alapfokú 
bajnokság alkotja a me-
zőnyt. 

Az ifjúsági f iú- és leány-
csapatok ezúttal is a Dél-
magyarország vándorserlegé-
ért, a felnőtt női és férfi-
csapatok pedig a Csongrád 
megyei Hírlap vándorserle-
géért mérkőznek. A mérkő-
zéseket minden szombaton 
délután 4 órától este fél 8 
óráig, vasárnaponként pedig 
reggel 8-tól délután fél 5 
óráig játsszák a csapatok. A 
bajnokságot a Szegedi vá-
rosi Kézilabda Szakszövetség 
rendezi. A versenybizottság 
elnöke Szedő István, a bi-
zottság tagjai Érdi Gábor, 
Papp György, Szatmári Emil, 
Szedő Istvánné. 

Torna 
— nőknek 

A korábban beindult, há-
ziasszonyoknak szervezett 
tornatanfolyam következő 
foglalkozására január 9-en 
(szerdán), délután 5 órakor 
kerül sor a Közgazdasági 
Szakközépiskola (Gutenberg 
u. 11.) tornatermében. 

Jelentkezni lehet Savanya 
Ferencné testnevelő tanár-
nőnél. 

Véget ér t az idei ökölví-
vó-szezon. Végre leírhatjuk, 
hogy Szegeden volt ilyen. 
Emlékszem még azokra az 
időkre, amikor a rókusi tor-
nacsarnok már akkor is sze-
gényes nézőterét zsúfolásig 
megtöltötték a z ökölvívásért 
rajongó szurkolók. Izgalmas 
mérkőzéseket láthattunk és 
egy sereg fiatal, tehetséges 
sportoló bontogatta szárnyai t 
Aztán eltelt néhány év, és 
ezek a tehetségek, „tehetsé-
gek" maradtak. Persze ez 
akkor nemcsak szegedi prob-
léma volt, hiszen egymás 
után szűntek meg a nagy 
nevelőegyesületek szakosztá-
lyai is, mint például az 
FTC. vagy a Ganz-MAVAG. 
Csongrád megyében is hét 
ökölvívó szakosztály műkö-
d ö t t Ebből aztán csak egyet-
len maradt, a Szegedi Dózsa, 
az is jobbára mérkőzések 
nélkül. Eltelt néhány év, és 
a szakemberek rájöttek ar-
ra, hogy egy olimpiai ba j -
nokságon 11 arany, 11 ezüst 
és 11 bronzérmet osztanak 
ebben a sportágban. Hozzá-
láttak hát a sportág fejlesz-
téséhez, újjászervezéséhez. 
Mindez a Papp—Adler duó 
„színrelépésével" kezdődött. 
Aztán nagy változások tör-
téntek a sport vezetésében 
is. Ennek a munkának az 
olimpián és az Európa-baj-
nokságon már eredményei 
mutatkoztak. Sőt. fellendült 
a vidéki ökölvívósport is. A 
jelenről és a jövő terveiről 
beszélgettünk Neumann Ká-
rollyal, a Csongrád megyei 
Ökölvívó Szövetség elnöké-
vel, vagy ha úgy tetszik, me-
gyénk ökölvívásának egyik 
mecénásával. 

— Ez az év gyökeres vál-
tozásokat hozott — kezdte a 
beszélgetést, majd így foly-
ta t ta : — Szegeden a Dózsá-
ban is nagy lelkesedéssel 
kezdték meg a munkát . Át-
vette a szakosztály irányítá-
sát a Dózsa volt ökölvívó-
ja, Kovács Pál. De azonnal 
gondoltak az utánpótlás biz-
tosítására is, és dr. Takács 
Károly vezetésével két ú j 
egyesületet hoztak létre, a 
624. és a 600 sz. Iparitanuló 
Intézetben. A fejlődés alap-
vető feltétele volt, hogy Elek 
Imre elnök személyében hoz-
záértő, lelkes sportvezető ke-
rült a klub élére. 

— Milyen eredményekkel 
büszkélkedhet a Dózsa az 
idén? 

— Kovács Lajos A-váloga-
tott kerettag, de rá j ta kívül 
Filó János is ifjúsági válo-
gatott, és magyar bajnok. 
Ezen kívül öt aranyjelvényes, 
két ezüst, és három bronz-
jelvényes ifjúsági verseny-
zőt neveltek. S írni még ez-
idáig nem fordult elő, az or-
szágos egyesületi minősítő 
versenylistara is felkerültek 
a Dózsa öklözői. Jellemző az 
is, hogy összesen 181 ver-
senyző indult a különböző 

egyéni és országos verse-
nyeken. Ebből 62 első, 46 
második és 31 harmadik he-
lyezést értek el a Dózsások. 
Elek Imre szervezésében sok 
év után sikerült létrehozni 
az első szegedi nemzetközi 
ökölvívóversenyt is, ami jö-
vőre már a hivatalos éves 
versenynaptárban is szere-
pelni fog. 

— Hogyan értékeli az ed-
zők munkáját? 

— Kovács Pál nevelőmun-
kájának eredményességét bi-
zonyítja, hogy 1973 első fe-
lében 16 serdülő ökölvívó 
tett technikai minimum-
vizsgát. Ez pedig azt jelenti, 
hogy hathónapos nevelő-
munka után vizsgára bocsát-
ják a fiatalt, aki csak ennek 
sikeres letétele után kaphat 
versenyzői engedélyt. De 
ugyanúgy dicséret illeti dr. 
Takács Károly edző eredmé-
nyes tevékenységét, hiszen 
az előzetes felmérések alap-
ján elmondható, hogy a Dó-
zsa ökölvívó-szakosztályának 

nem lesznek utánpótlás gond-
jai. 

— Várható-e. hogy a me-
gyében ismét életre kel az 
ökölvivósport? 

— Feltétlenül. Makón 
már megindultak az edzések 
A nagy hagyományokkal, 
ökölvívómúlttal rendelkező 
Makói Vasas január 1-től hi-
vatalosan is megalakul. Ter-
vezzük még, hogy Vásárhe-
lyen is életrehívunk egy 
szakosztályt. 

— Milyen hibákat lát a 
fennálló versenyrendszer-
ben? 

— A klubok fejlődését fő-
leg a csapatbajnokság meg-
szüntetése gátolja. Az MNK 
pedig nem tölti be hivatá-

sát. Ha csak a decemberi 
két fordulót említem, jel-
lemző, hogy 15 párral szem-
ben csak 7, illetve 5 pár lé-
pett kötelek közé. 

— Mi a véleménye az ed-
zőtáborról, és a Csjef, Kari 
ügyről? 

— Ma a magyar ökölvívó-
kat igen előkelő helyen 
jegyzik a nemzetközi ököl-
vívó világban. Papp Laci 
igazán szaktekintély. De el-
gondolkodtató az. ha példá-
ul rákérdezünk, miért hagy-
tak ki rövidebb-hosszabb időt 
a válogatottban olyan ököl-
vívók. akik biztos éremesé-
lyesek voltak. Gondolok itt 
Kajdira, Badarira, Glückre, 
Pákozdira. Juhászra, Orbán 
Sándorra és most Csjefre és 
Karira. Mégegyszer hangsú-
lyozom: a szakmai munka 
kiváló, de képzeljék el pél-
dául egy olimpiai szereplés 
előtt, nyolc hónapig edzőtá-
borban voltak ezek a z ököl-
vívók. Ennek van jó, de sok 
rossz oldala is. A szigorral és 

Papp következetességével 
egyet lehet érteni. Pappé a 
a szakmai munka. De vajon 
azok, akik a válogatott fel-
készítésének egyéb felada-
taival vannak megbízva, 
megtesznek-e mindent a ver-
senyzők emberi nevelésének 
érdekében? Nem ártana va-
lahogy azt a z edzőtábori fel-
készülést is könnyíteni, szí-
nesebbé, változatosabbá ten-
ni. Mert két és fél év múlva 
újból olimpia. S mi magya-
rok nem engedhetjük meg 
azt a luxust, hogy biztos 
bajnokesélyes versenyzőink 
épp az edzőtáborozás miatt 
maradnak távol világverse-
nyektől, 

Bagaméry László 

Tegnap, szombaton a 
Csongrád megyei tanács vb 
szegedi járási hivatalának 
nagytermében Mori Kálmán, 
a megyei testnevelési és 
sporthivatal elnöke fogadta 
a kiemelkedő munkát végző 
sportvezetőket és aktivistá-
kat. 

Mari Kálmán értékelte az 
1973-as év sporteredményeit, 
majd ismertette a jövő fel-
adatait. Hangsúlyozta a tár-
sadalmi aktivisták m u n k á j a , 
nak fontosságát, majd a ján-
dékokat adott át dr. Vikor 
Sebestyénnek, dr. Reigl End . 
rének, Tasnádi Józsefnek, 

Kertes Mihálynak, Bálint 
Antalnak, Neumann Károly-
nak. Markovics Endrének,' 
Benedek Jenőnek, Ösz Ká-
rolynak, Bacsó Józsefnek; 
Török Ferencnek, Tárkány 
Ferencnek, Jávorkai István-
nak, Ruttai Juditnak, Bánki 
Horváth Bélának, Lakos 
Sándornak. Török Tivadar-
nak, dr. Tóth Imrénének, G i . 
mesi Istvánnak, Oravecz Bé„ 
Iának, Szabados Ernőnek;' 
Dóda Lászlónak, Varga Marj 
gitnak, dr. Vida Zoltánnak; 
Nyári Tibornénak és Ácsai 
Mihálynak. 

Értekezlet a járásnál 
Tegnap, szombaton évzáró 

értekezletet rendeztek a Sze. 
gedi járási Testnevelési és 
Sportfelügyelőségen. Ezen 
Plaki Lajos TS-felügyelő é r . 
tékelte az 1973. évben vég-
zett munkát . Megemlítette, 
hogy a járási versenynap-
tárban szereplő valamennyi 
versenyt, mérkőzéssorozatot 
lebonyolították. Ez a járási 
szakszövetségek munká já t 
dicséri. Labdarúgó-szakszö-
vetségük a megyei III. osz-
tályú (középcsoport) és a 
szegedi járási alapfokú ba j -
nokságot irányítja. A szege, 
di járási ifjúsági labdarúgó-
válogatott jól szerepelt, 
bronzérmes lett a városok, 
járások közötti tornán. Álta-
lános sportbéli eredményei-
ér t elsősorban kiemelte Mó„ 

rahalmot, Deszket és Sáo-
dorfalvát. 

Szóba került a Szegedi já^ 
rási Labdarúgó Szakszövet, 
ség működése is. A szövetség 
nem rendelkezik megfelelő 
helyiséggel. Szeretnének 
olyan helyet kapni, ahol 8 
társadalmi munkások megfe . 
lelően dolgozhatnának. 

Az értekezleten megjutal-
mazták a szegedi járási 
sportélet néhány társadalmi 
munkásá t Ajándékot kapott 
Barcs Gyula (Szeged), Bör-
csök József (Mórahalom), 
Demeter Károlyné (Deszk), 
Metzger Károly (Szeged), 
Michna József (Sándorfalva), 
Szalkay János (Gyálarét), 
Vass László (Zákányszék), 
Gyorgyev Vojiszláv (Deszk), 
Vörös Géza (Domaszék). 

a CSLSZ-ből 
A Csongrád megyei Lab-

darúgó Szakszövetségben de-
cember és január folyamán 
csak kedden és pénteken dél-
előtt 10 és 12 óra között tar-
tanak hivatalos órákat. 

Készülődnek a már szo-
kásos év eleji értekezletek-
re. Külön lesz megbeszélés 
az NB III-as csapatok és 
külön a megyei csapatok ve-
zetői részére. Végleges idő-
pont még nincs, csak any-
nyi bizonyos, hogy január 
végén, vagy február elején 
tar t ják az értekezleteket. 

Az ifjúsági bizottság ki-
jelölte a megyei serdülő vá-
logatott keretet, amely je-
lenleg 28 főből áll. 1974-ben 
ismét megrendezik a tehetsé-
ges serdülő labdarúgók me-
gyei edzőtáborát, majd on-
nan a legjobbak a váro-
sok, járások közötti váloga-
tott tornán vesznek részt Azt 
követi ősszel a területi tor-
na, Csongrád, Bács, Békés 

és Szolnok megye csapatai-
nak részvételéveL 

A s e r d ü l ő k k e r e t e a k ö v e t k e -
z ő : N a c s a , K á l m á n , Vlneze 
( m i n d h á r o m S Z V S E ) , P o l y v á s , 
N e m e s (Vincze, P o l y v á s é s N e -
m e s a vo l t s zeged i N B l - e s l a b -
d a r u g ó k f i a i ) . Szél i n . . F ö l d e á k . 
J u r a t o v i c s , B o g á c s , H á g e l m a n n 
II. ( m i n d a h é t SZEOL) . V i r á g h , 
T ó t h , Kószó ( m i n d h á r o m A l s ó -
v á r o s i MÁV), Révész ( T á p é ) , 
Br i l l a , G u l y á s , T u r i ( m i n d H . 
M E T R I P O N D ) , F a z e k a s , K o v á c s 
( m i n d k e t t ő A p á t f a l v a ) . Ha)dü» 
B e n k ő ( m i n d k e t t ő M a k ó i S p a r -
t a c u s ) . K o v á c s (Makói T V S E ) , 
N é m e t h , B e r e z n a i , K o z m a ( m i n d -
h á r o m Szen te s i V i z m ü ) , J a n i -
c sák , F o r g ó ( m i n d k e t t ő C s o n g -
r á d i SC) , P u s k á s ( S z e g v á r ) . 

Szegeden labdarúgó já-
tékvezetőképzö tanfolyam 
kezdődik 1974. január hó 3-
án. Erre huszonketten je-
lentkeztek. Azokat is elfo-
gadják hallgatóknák, akik az 
első előadás előtt jelentkez-
nek, január 3-án este 6 óra-
kor a szakszövetség hivataláé 
helyiségében, Magyar Ta-
nácsköztársaság ú t ja 6. szám 
alatt. 

A Hyergesűifaloi 
Magyar 
Víscosagyár 

Az ország egyetlen vegyfezálgyára azonnali belépéssel 
felvesz: 

— VEGYIPARI SZAKMUNKÁSOKAT, 
— BETANÍTOTT ÉS SEGÉDMUNKASOKAT, 
— LAKATOSOKAT, 
— CSŐSZERELŐKET, 
— ÉPÍTŐIPARI KARBANTARTÓKAT. © 

JÖJJÖN DOLGOZNI 
NYERGESÜJFALURA, 
A MAGYAR VISCOSAGYÁRBA! 
© 

— korszerű, automatizált üzemek, a legmoder-
nebb technológia; 

—- biztos megélhetés, jó fizetés; 
— kitűnő munkahelyi körülmények; 
— jó szociális ellátottság: 
— korszerű otthonos munkásszállások férfiak 

és nők részére; 
—- jó tanulási, kulturális és sportolási lehe-

tőségek stb. 
JELENTKEZÉS: 

NYERGESÜJFALUN (KOMÁROM MEGYE), A 
MAGYAR VISCOSAGYAR MUNKAÜGYI FŐ-
OSZTÁLYÁN. 

^ ^ Minden kedves vásárlónknak 
EVES 
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eredményes 
új esztendőt kívánunk! 

DELTA 
K e r e s k e d e l m i V Halat 
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